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Abstract (en)
The invention relates to a bascule lock for doors with sections of a foam-filled door leaf which are connected to one another in an articulated manner.
To guarantee a foam filling of the door leaf and also to make it possible to arrange the handle parts in a countersunk manner, by means of the
invention the bolts located on the outside and the locking bars (16) located in the lock case (6) are connected via a compression-resistant and
tension-resistant chain (14) which is arranged in a foam-inserted square tube (13). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Baskülverschluss für Tore mit gelenkig miteinander verbundenen Sektionen eines ausgeschäumten Torblattes. Um
ein Ausschäumen des Torblattes zu gewährleisten und auch die Griffteile versenkt anordnen zu können, sind aufgrund der Erfindung die aussen
gelegenen Riegel und die im Schlosskasten (6) befindlichen Riegelstangen 16 über eine druck- und zugfeste Kette (14) verbunden, die in einem
eingeschäumten Vierkantrohr (13) angeordnet ist. <IMAGE>
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